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 ۲ لژیونر و ۲ ستاره
لیگ برتری در لیست یحیی

 گزینه های جذاب
یحیی برای خط حمله

حمله تند استقلالی ها به کارشناس داوری

عضو کمیته داوران: دعوای مجیدی و خسروی 
هیچ ربطی به داوری بازی های استقلال ندارد

پنالتی آمانوف خنده دار بود
نیکبخت واحدی: ۶ امتیاز ضامن قهرمانی نیست

آرزویم  قهرمانی 
استقلال  در لیگ  است

شاهرخ بیانی: مجیدی 
نباید شتابزده حرف می زد

نمی خواهند پرسپولیس 
قهرمان شود ولی ما می جنگیم

کلانی: تعویض یحیی؟ فرگوسن هم می باخت

احتمال بازگشت گلر 
مغضوب قوت گرفت

رقم قرارداد رادو 88۶ هزار یورو بود!

 عصبانیت گابریل پین:  این چه  وضعیه؟ 
چرا کارهای من هماهنگ نشد؟

به مربی ایتالیایی استقلال 
اجازه خروج از کشور را ندادند

اول تسویه کنید بعد مذاکره کنیم

پاسخ چند بازیکن استقلال 
به درخواست تمدیــد قرارداد

نه حقیقی، نه نیازمند و نه اخباری

 یحیی فقط بیرانوند 
را  می خواهد

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

VAR از نان شب واجب تر است
متأسفانه بحث حضور VAR در فوتبال ايران سياسي شده و كارشكني هايي 
در اين رابطه صورت گرفته است. مسئله فقط پول نيست و به هر حال اين كار 
روال خاص خود را دارد اما مسلماً دير يا زود بايد انجام شود تا جلوي يك سري 
اتهامات و توهين ها و... گرفته شود. اين مسئله بيش از همه به سود خود داوران 
است و به آنها هم كمك زيادي مي كند. به هر حال داوران در سيستم كمك 
داور ويدئويي سر فرصت و با آرامش تصاوير مشكوك را مي بينند و تازه با چند 
نفر هم مشورت مي كنند. درست مثل يك بيننده تلويزيوني كه تصاوير آهسته 
را چند بار مي بيند و...   ما دير يا زود از هر راهي كه شده بايد VAR را بياوريم 
و اصلارًاهي جز اين وجود ندارد. اتفاقات همين دو بازي پرسپوليس و استقلال 
در جام حذفي بار ديگر ثابت كرد كه VAR از نان شب هم براي داوري و فوتبال 
ايران واجب تر است. وقتي در تمام دنيا از اين سيستم استفاده مي كنند طبعاً 
ما هم دير يا زود بايد به اين سمت برويم و وقت تلف كردن اصلًا جايز نيست. 
VAR را امروز نياوريم فردا بايد با قيمت بالاتر بياوريم و يك سري موانع هم 

كه هميشه هست. پس تعلل كردن هيچ توجيهي ندارد.

ركورد استقلال، شمشير دولبه فرهاد

 روزهـــــاي
بي قیمت مجیدي

در دنياي ورزش ركوردها مثل شمشير دو 
لب عمل مي كنند. به همان اندازه كه يك 
ركورد مي تواند نام يك ورزشكار يا يك تيم 
را بر سر زبان ها بيندازد و براي او اعتماد به 
نفس و حاشيه امن نسبت به رقبا ايجاد كند، 
همين ركورد مي تواند بلاي جان ورزشكار 
يا تيم شــده و از نظر روحي و رواني باعث 

فروپاشي و آسيب شود. 
در دنياي فوتبال بسياري تيم ها پس از 
به جا گذاشتن يك ركورد خارق  العاده- چه 
در گلزني و چه در نباختن- با اولين شكست 
چنان لطمه اي خوردنــد كه تا مدت ها به 
بحران رفتند. حتي بعدها هم آن قدر با اين 
ركورد خود مقايســه شــدند كــه گاه با 
خانه تكاني و جدايي نامداران تيم پوســت 
انداخته و به اوج برگشت. صد البته در اين 
روزهاي افــت روحي در خيلــي از موارد 

جام هاي مهمي را هم از دست دادند. 
 نگاه كنيد به نمونه هايي كه در فوتبال 
دنيا فراوانند... از همين منظر مي توان متوجه 

خطري شــد كه شــاگردان جوان فرهاد 
مجيــدي را تهديد مي كند. اســتقلال در 
جام حذفي و در ضربات پنالتي شانس صعود 
را از دست داد. تيمي كه در اين فصل هنوز 
نباخته و البته كه اين كنار رفتن از جام حذفي 
نيز به معني باخت نيســت چراكه ضربات 
پنالتي در آمار محاسبه نمي شود و تنها براي 
تعيين تيم صعود كننده به مرحله بعد است. 
) اين يعني در آمار نتيجه بازي با نســاجي 

مساوي است (.
ايــن روزها خيلي از پيشكســوتان و 
بزرگان فوتبــال نگران تيم جوان مجيدي 
هســتند و اينكه مبادا ايــن ناكامي روي 
موفقيت تيم در ليگ هم ســايه بيندازد. 
استقلال پس از سال ها صدرنشين و شانس 
اول قهرماني در ليگ برتر است و در فاصله 
شش بازي تا پايان فصل 6 امتياز بيشتر از 
پرسپوليس دارد. شانس بزرگي كه فرهاد 
مجيدي آورده تعطيلي مســابقات ليگ تا 
پايان ماه مبارك رمضان است، يعني فرهاد 

مهلت كافي براي ريكاوري تيمش دارد اما 
به شــرطي كه كمبــود تجربــه خود در 

مربيگري را با مشورت پر كند. 
مجيدي بايد از هر كمكي كه مي تواند 
در اين ســاعات و روزهاي طلايي تا شروع 
دوباره ليگ اســتفاده كنــد تا تيمش را به 
شــرايط قبل از بازي با نساجي برگرداند. 
هماني كه وريا غفوري هم در حرف هايش 
بعد بازي گفت اما طبق روال ما به حواشي 

بيشــتر اهميت مي دهيم و آن قسمت از 
حرف هاي كاپيتان بهتر شــنيده شد و در 

يادها ماند!
و حالا با اين نگاه متوجه خســارت 
عظيمي كه دعــواي كلامي مجيدي با 
علي خســروي و بحث داوران در فضاي 
مجازي مي تواند به بار آورد خواهيم شد. 
اينكه روزهايي به قيمت طلا را مجيدي 
به جاي پرداختن به تيمش و تمركز به 

استقلال  بازگرداندن 
به ريل موفقيت، صرف 

بگومگــو و جنگ و جدل 
كلامي كند! آن هم در فضاي 

غير واقعي و مجازي!
ايــن يعني جايي كــه تا امروز 

توانسته كمك زيادي به فرهاد مجيدي 
كند حالا مي تواند عليه او باشــد! درست 

مثل ركوردش!

يكــي از بزرگ تريــن مشــكلات 
پرســپوليس در اين فصل مربوط به 
خط حمله اين تيم است و مهاجمان 
فعلي پرســپوليس اصلًا نتوانستند 
انتظــارات را برآورده كننــد. بعد از 
جدايي شهريار مغانلو در ابتداي اين 
فصل، يحيي براي خريد گزينه هاي 
مختلفي اقدام كرد ولي موفق نشــد 
هيچ يــك از ايــن بازيكنــان را به 
پرسپوليس بياورد. نفراتي چون سجاد 
شــهباززاده، علي عليپور، شــهاب 
زاهدي، پيمان بابايي، رضا قوچان نژاد 
و كی روش استنلي گزينه هايي بودند 
كه يحيي دست روي آنها گذاشت ولي 
مديران پرســپوليس موفق نشدند 
هيچ يك از اين مهاجمان را به خدمت 
بگيرند. در كنار اين نفرات، يحيي در 

نيم فصل و بعد از باز شدن پنجره نقل 
و انتقالاتي پرسپوليس، به سراغ جذب 
مهاجم خارجي رفت ولي نتوانســت 
گزينه ايده آل خودش را به پرسپوليس 
بيــاورد. در نهايت شــيرزد تميروف 
ازبكستاني به پرسپوليس پيوست. با 
وجود دوندگي بالا، اين بازيكن هنوز 
نتوانسته گلي براي پرسپوليس به ثمر 
برســاند و به شــدت هم مورد انتقاد 
هواداران و پيشكســوتان اين باشگاه 
قرار گرفته است. عيسي آل كثير هم 
كه مدت  هاســت آســيب ديده ولي 
حاضر نيست عمل جراحي روي زانوي 
خــود انجام دهد و احتمــالاً يكي از 
خروجي هاي پرسپوليس در تابستان 
خواهد بود. مهدي عبدي جوان هم كه 
در يكي دو فصل گذشــته گل هاي 

مهمي بــراي پرســپوليس به ثمر 
رسانده، در اين فصل بسيار پرنوسان 
ظاهر شــده و با وجــود اينكه هنوز 
بهترين گلزن پرسپوليس به حساب 
مي  ايــد، در هفته هاي اخيــر اصلًا 
عملكرد خوبي از اين بازيكن شــاهد 
نبوديم. حامد پاكدل هم كه چند گل 
در اين فصل براي پرسپوليس به ثمر 
رسانده، هنوز نتوانسته خودش را به 
عنوان يك مهاجم گلزن و فيكس در 
پرســپوليس معرفي كنــد. مهدي 
مهديخاني هم كه اصلًا فرصتي براي 
بازي كردن پيدا نمي كند، در تابستان 
از پرسپوليس جدا خواهد شد. از بين 
مهاجمان اين فصل پرسپوليس دو يا 
سه نفر از اين تيم جدا خواهند شد و 
يحيي از همين حالا به فكر پيدا كردن 
چند مهاجم با كيفيت و گلزن است تا 
براي فصل آينده، آنها را به پرسپوليس 
بياورد. شنيده هاي ما حاكي از آن است 
كه گل محمدي براي فصل آينده چهار 
مهاجم را زير نظر دارد كه البته با اكثر 
آنها سابقه همكاري دارد. علي عليپور 
مهاجم سابق پرسپوليس كه بهترين 
گلزن اين تيم در ليگ برتر محسوب 
مي شود، يكي از گزينه هايي است كه 
يحيي دوســت دارد دوبــاره او را در 
تيمش داشته باشد. عليپور كه در تيم 

ماريتيمو در ليگ پرتغال بازي مي كند، 
برخــلاف فصل قبــل، در اين فصل 
عملكرد خوبي داشته و در پايان فصل 
هم بازيكن آزاد خواهد شــد. هرچند 
عليپور دوست دارد فوتبالش را در اروپا 
ادامه دهد اما براي اينكه شانس دعوت 
به تيم ملي را داشته باشد و به قولي در 
كانون توجه باشد، مي تواند پرسپوليس 
گزينه اي مناســب براي او باشد و به 
بازگشت فكر كند. گزينه بعدي يحيي، 
كاوه رضايي مهاجم ســابق استقلال 
اســت. كاوه كه در ذوب آهن شاگرد 
گل محمدي بوده، ارتباط بسيار خوبي 
با يحيي دارد و اين موضوع مي تواند در 
انتقال اين بازيكن به پرسپوليس، نقش 
كليــدي را ايفا كنــد. رضايي فصل 
ناموفقی را در ليگ بلژيك ســپري 
مي كند و چندين بار با مصدوميت هاي 
مختلف مواجه شــده است. همين 
مصدوميت هــاي پي در پــي و البته 
نيمكت نشيني هاي متوالي باعث شده 
تا كاوه هم براي اينكه شانس دعوت 
مجدد به تيم ملــي و حضور در جام 
جهاني  را داشته باشد، به بازگشت به 
فوتبال ايــران فكر كنــد. البته اين 
احتمال هم وجود دارد كه در صورت 
بازگشت رضايي به فوتبال ايران، تيم 
سابقش يعني استقلال هم براي جذب 

اين بازيكن اقدام كند. در آن صورت 
شاهد يك دربي نقل و انتقالاتي براي 
جذب اين بازيكن خواهيم بود. گزينه 
بعدي پرسپوليس، پيمان بابايي است. 
مهاجم تراكتور كه چند بار در آستانه 
پيوستن به پرسپوليس قرار گرفت ولي 
به دليل مخالفت تراكتور و البته تيم 
ســابقش ماشين ســازي نتوانست 
پرسپوليسي شود. در مورد بابايي گفته 
مي شــود، با توجه به اينكه در پايان 
فصل بازيكن آزاد خواهد شد، مشكلي 
براي پيوستن به پرسپوليس ندارد و 
احتمــالاً ايــن بازيكن جــزو اولين 
خريدهاي يحيي بــراي فصل آينده 
خواهد بود. شــهريار مغانلو كه فصل 
گذشته از پرسپوليس راهي سپاهان 
شــد، يكــي ديگــر از گزينه هــاي 
گل محمدي براي تقويت خط حمله 
پرسپوليس است. مهاجمي كه يحيي 
علاقه زيادي به سبك بازي  اش دارد و 
بارها به خاطر جدايي اين بازيكن ابراز 
ناراحتي كرده است. شهريار قرارداد 
بالايي به لحاظ مالي با سپاهان دارد و 
دو سال هم از مدت قراردادش با اين 
تيم باقي مانده اســت. به اين ترتيب 
احتمال جدايي اين بازيكن از سپاهان 
و بازگشت مجددش به پرسپوليس، 

بسيار ضعيف است. 

2 لژیونر و 2 ستاره لیگ برتري در لیست گل محمدي
گزينه هاي جذاب يحيي براي خط حمله پرسپوليس 

پول پذیره نویسي هنوز به حساب استقلال واریز نشده   
زمستان سال گذشته سرانجام اولين قدم عملي در راه خصوصي سازي استقلال و 
پرسپوليس برداشته شد و پذيره نويسي براي فروش قسمتي از سهام اين دو باشگاه 
انجام شــد. در همان زمان عوامل مسئول پروژه مذكور اعلام كردند اين مبلغ در 
حســاب دولت باقي نمي ماند و در اختيار اين دو باشگاه قرار مي گيرد تا بتوانند با 
استفاده از آن مشكلات خود را مرتفع كنند. طبق قاعده اساساً اين پول متعلق به 
استقلال و پرسپوليس است ولي ظاهراً هنوز حداقل در مورد استقلالي ها چيزي 
به حساب آنها واريز نشده است. يكي از مديران ارشد اين باشگاه ضمن تأييد واريز 
نشدن مبلغ مورد نظر به خبر ورزشي گفت: زمستان سال گذشته اولين مرحله از 
خصوصي سازي استقلال و پرسپوليس انجام شد و مبالغي نيز براي خريد اختصاص 
يافت ولي حداقل تا ظهر روز سه شــنبه هيچ پولي از اين بابت به حســاب باشگاه 
استقلال واريز نشده است و احتمالاً يك سري روال اداري بايد پيرامون آن طي شود. 
به هر حال بابت ماجراي زمستان پارسال هنوز رقمي به استقلال داده نشده است. 

عضو كمیته داوران: دعواي مجیدي و خسروي    
تأثیري روي داوري بازي هاي استقلال ندارد  

علي خسروي عضو كميته داوران اســت و دعواي رسانه اي او با مجيدي هواداران 
استقلال را نگران كرده است. با خسروي كه تماس گرفتيم هيچ تمايلي براي مصاحبه 
نداشــت. بعــد از او با يكي ديگــر از اعضاي كميته داوران صحبــت كرديم. او كه 
نمي خواســت نامش فاش شــود به همكار ما گفت: شــك نكنيد كه اين مسئله 
كوچك ترين ارتباطي به داوري بازي هاي استقلال ندارد. تمام داوران ما سالم و شريف 
هســتند و شرافت خود را نمي فروشــند. در اين ماجراي اخير هم چند نفر از آقاي 
خســروي حمايت صنفي انجام داده اند كه مسئله عجيبي نيست و قبلًا هم سابقه 
داشته. مثلًا وقتي قلعه نويي با فغاني زاويه پيدا كرد، چند داور پشت فغاني درآمدند 
كه طبيعي هم بود. الان هم اين يك مســئله شــخصي است و هيچ ربطي به نحوه 
قضاوت داوران در بازي هاي استقلال و ساير تيم ها ندارد. آقاي خسروي صحبت هايي 
انجام داده و يا استوري هاي گذاشته و طرف مقابل هم واكنش نشان داده اما حتم 

بدانيد كه اين مسائل كوچك ترين تأثيري روي داوري ها نخواهد داشت. 
جهانبخش به امید بازي مقابل اسلاویا پراگ  

ملي پوش ايراني فاينورد در فهرســت بازيكنان اين تيم براي ديدار مقابل اسلاويا 
پراگ چك قرار گرفته است. عليرضا جهانبخش كه پيش از شروع فصل ۲۰۲۱-۲۲ 
انتقال پر سر و صدايي از برايتون انگليس به فاينورد هلند داشت، در دور رفت جايگاه 
ثابتي در تركيب تيمش داشــت ولي به مرور زمان از تركيب مسابقات داخلي و 
اروپايي فاصله گرفت و اين شرايط همچنان براي او ادامه دار است. كاپيتان تيم ملي 
ايران كه نمايش خوبي در مرحله مقدماتي جام جهاني  داشت و گلزني هم كرد، 
در هفت ديدار رسمي اخير تيم فاينورد جزو ۱۱ بازيكن اصلي نبوده و در اين بين 
حتي سه بار به دليل مصدوميت يا بيماري در فهرست قرار نگرفته يا حضور تعويضي 
در زمين هم نداشــته اســت. جهانبخش كه هفته گذشته در ديدار رفت مرحله 
يك چهــارم نهايي ليگ كنفرانس اروپا از دقيقه ۷۷ ديدار مقابل اســلاويا پراگ 
جمهوري چك به زمين رفت و حضور كوتاه مدتي در جريان تساوي تيمش داشت، 
براي مسابقه برگشت هم جزو فهرست تيمش قرار گرفته و شانس بازي دارد. اين 
ســتاره ايراني كه در هفت مسابقه رسمي اخير فاينورد در تركيب قرار نگرفته و 
چهار حضور تعويضي در زمين داشته، اميدوار است ساعت ۲۳:۳۰ بازي برگشت 
مقابل اســلاويا پراگ چك را برگزار مي كنند، در تركيب ابتدايي قرار بگيرد و در 

دوازدهمين بازي فصل ۲۲-۲۰۲۱ ليگ كنفرانس، پنجمين گل خود را بزند. 
تكلیف قرارداد دستیاران اسكوچیچ هفته آینده مشخص مي شود   
دراگان اسكوچيچ پس از قرعه كشي مرحله گروهي جام جهاني  نسبت به قرارداد 
نداشتن دستياران خودش واكنش نشان داد و خواهان رسيدگي فدراسيون به 
اين مسئله شد. از قرار معلوم متوليان فوتبال كشور هم موضوع را در دستور كار 
خود قرار داده اند چون طبق خبرهاي رسيده قرار است از ابتداي هفته آينده بحث 
تمديد قرارداد دستياران ايراني و خارجي سرمربي تيم ملي به طور جدي مورد 
بررســي قرار بگيرد و نتيجه آن به اطلاع ســرمربي تيم ملي برسد. اين طور كه 
پيداست فدراسيون مشكلي با دستياران اسكوچيچ ندارد و فقط منتظر آن است 
تا ببيند سرمربي تيم ملي مي خواهد تغييراتي در كادر همكاران خود ايجاد كند 
يا اينكه با همان مربياني كه پيكارهاي انتخابي جام جهاني  را به پايان رســاند، 
راهي قطر ۲۰۲۲ مي شــود؟ از طرف ديگر اين شــايعه مطرح است كه شايد 
اسكوچيچ بخواهد يك نفر ديگر را نيز به جمع دستياران خود اضافه كند چون 
كار براي جام جهاني  به مراتب سنگين تر و دشوارتر از پيكارهاي گزينشي اين 

تورنمنت تلقي مي شود و شايد نياز به نيروي كمكي باشد. 

پس از پايان پيكارهاي انتخابي جام 
جهاني  و برگزاري مراسم قرعه كشي 
مرحلــه گروهي اين مســابقات، 
دراگان اسكوچيچ ترجيح داد راهي 
مرخصي نشود و به ايران بازگشت تا 
چند مسابقه ليگ برتر را از نزديك 
تماشا كند. سرمربي تيم ملي حالا 
در تدارك مرخصي است و اگر شب 
گذشته تهران را ترك نكرده باشد، 
به احتمال فراوان طي امروز و فردا 
راهي خواهد شد تا با خانواده خود 
ملاقات كند. البته براســاس گفته 
يكي از مســئولان فدراسيون، اين 
مرخصي كوتاه مدت خواهد بود و 
اســكوچيچ ديدارهاي هفته هاي 
پاياني رقابت هاي ليگ برتر و به ويژه 
مسابقات استقلال و پرسپوليس در 
اين عرصه را بــه احتمال فراوان با 
حضور ورزشگاه ها زير نظر خواهد 
گرفت.  احتمالاً يكي از ديدارهايي 
كه دراگان اسكوچيچ تمايل فراواني 
دارد تا آن را از نزديك تماشا كند، 
مسابقه م اســتقلال و سپاهان در 
ورزشگاه نقش جهان اصفهان است. 
جدال ميانه تيم هاي اول و ســوم 
جدول كه حساسيت بسيار زيادي 
دارد و قــرار شــده روز چهاردهم 

ارديبهشت برگزار شود. 

مرخصي سرمربي 
تیم ملي كوتاه است 

جواد نكونام سرمربي تيم فولاد در نشست خبري بازي در ليگ قهرمانان 
آسيا مقابل آخال تركمنستان، گفت : شناخت كافي از حريف داريم و تيم 
خوب و قابل احترامي است. در واقع با تيم ملي تركمنستان بازي داريم و 
حريف شرايط خوب و بازيكنان با كيفيتي دارد. به نظرم تيمي است كه از 
نظر فني و تاكتيكي قابل احترام اســت و بابرنامه هستند و بازي سختي 
خواهيم داشت. ما اين جا هستيم تا به آرزوها و اهداف مان برسيم و موفق 
باشيم و از گروه مان صعود كنيم.  نكونام ادامه داد : ما از قبل از شروع مسابقات 
تا همين امروز درگير يك سري مشكلات در ساعت شروع بازي ها و ورزشگاه 
مســابقات هستيم و به دنبال تغييرات بوديم اما فوتبال ايران آن رابطه اي 
كه بايد داشــته باشد را ندارد تا بتوانيم اين كارها را انجام دهيم و اينكه به 
نظرم در فوتبال ما، توجه آن چناني به ما نمي شــود.  سرمربي تيم فوتبال 
فولاد ايران گفت: درباره ورزشگاه بازي ها هم تا همين امروز پيگير بوديم ؛ 
تيمي پنج بازي خود را در يك ورزشــگاه انجام مي دهد و آن جا ورزشگاه 
خانگي آن مي شود زيرا به شرايط آن ورزشگاه عادت مي كند و تيمي مثل 
ما بايد بازي هاي خود را در ورزشگاه هاي مختلف انجام دهد و اين شرايط 
براي همه تيم ها يكســان نيست و به نظرم شرايط را براي تيم هايي مثل 
الغرافه فراهم كرده اند تا شرايط خوبي داشته باشد. به هر حال به درخواستي 
كه از قبل از آغاز بازي هاي داشتيم توجه نشده است و از فدراسيون فوتبال 

ايران هم گله مندم چون هيچ توجهي به تيم هاي خود نمي كند. 

محرم نويدكيا سرمربي سپاهان در نشست خبري پيش از بازي تيمش مقابل 
التعاون گفت : دو تيم نسبت به هم شناخت دارند و هر دو تيم بازي قبلي را از 
دست دادند. مي دانيم بازي سرنوشت سازي است و با اتفاقاتي كه افتاده همه 
تيم ها شانس دارند. نياز است با برنامه ريزي بهتري وارد بازي شويم و بتوانيم 
ابتدا بازي خوبي انجام دهيم و بعد از آن نتيجه خوبي كســب كنيم.  او ادامه 
داد: هر بازي شــرايط خودش را دارد. بايد بگويم عربستاني ها براي ما بسيار 
سرسخت هستند. بايد با تمام وجود مقابل التعاون بازي كنيم و اگر مي خواهيم 
صعود كنيم بايد در همه بازي ها تمركز بالايي داشته باشيم. با اين حال بازي 
در كشور عربستان مقابل التعاون سخت است.  سرمربي سپاهان همچنين 
اضافه كرد: در گروهي هستيم كه هر چهار تيم فوتبال هجومي بازي مي كنند. 
بازيكنان سرعتي دارند و به جاي بازي دفاعي به دنبال بازي هجومي هستند. 
در گروهي هستيم كه در همه بازي ها گلزني شده است.  او در پاسخ به سؤال 
خبرنگار عربســتاني مبني بر خط دفاع تيمش گفت: بازي به بازي ســعي 
مي كنيم ســاختار منظمي را ارائه دهيم. مهم ترين چيز براي من ســاختار 
تاكتيكي اســت و بايد ۹۰ دقيقه آن را حفظ كنيم اما به هر حال فشار روي 
بازيكنان باعث اشتباهات مي شود. سعي مي كنيم خيلي منظم بازي كنيم و 
اين براي من مهم اســت و نمي خواهم فوتبال را شانسي بازي كنم. اتفاقات 
فوتبال وجود دارد و نمي شود از آن فرار كرد اما بايد در دفاع كمترين اشتباه 

را داشته باشيم و در حمله از فرصت هاي مان استفاده كنيم. 

نكونام : فدراسیون هیچ توجهي به ما نمي كند 

نویدكیا: امشب بازي سرنوشت سازي داریم
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